
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 25/09/2023 
 
Του: Βασιλείου Κοτίδη, Βουλευτή Ημαθίας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
ΘΕΜΑ: «Τα λύματα της πόλης της Κατερίνης στον Θερμαϊκό» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως δημοσιευμάτων, όπως χαρακτηριστικά του ακολούθου 
https://www.zougla.gr/greece/ta-lymata-tis-katerinis-diochetevontai-ston-thermaiko/, τα 
λύματα της πόλης της Κατερίνης διοχετεύονται κατευθείαν στον Θερμαϊκό. 
Χαρακτηριστικά, σημειώνεται σε αυτά ότι, όταν ο βιολογικός καθαρισμός δεν μπορεί να 
ανταπεξέλθει στον καθαρισμό των λυμάτων, «τα διοχετεύουν» (εννοείται ο Δήμος) σε 
αγωγό (by-pass) του Μαυρονερίου στην Κατερινόσκαλα, όπου υποτίθεται θα έπρεπε να 
διοχετεύεται καθαρό νερό (!). Συνεπώς, προκύπτει κατά την τρέχουσα χρονική περίοδο 
επιπλέον επιβάρυνση του Θερμαϊκού, με δεδομένο ότι ο εν λόγω κόλπος δέχεται και τον 
μολυσμένο όγκο των υδάτων του Πηνειού κατόπιν της καταστροφικής κακοκαιρίας που 
έπληξε πρόσφατα τη Θεσσαλία. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως διερευνήσετε το αναδειχθέν και μείζον ζήτημα της διοχέτευσης 
λυμάτων στον Θερμαϊκό από την Κατερίνη και, αν προκύπτει παραβίαση νομοθεσίας, 
να προβείτε σε όλες τις δέουσες ενέργειες εναντίον των αυτουργών της ρύπανσης του 
οικολογικού συστήματος του Θερμαϊκού; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΤΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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